
PROTOKÓŁ
z obrad XII Sesji VI kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytej

dnia 29 listopada 2011r.
Porządek obrad:
1 Otwarcie obrad XII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2.Przyjęcie protokołu z obrad XI  Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
3.Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
4.Omówienie i przyjęcie   uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 
5.Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.

6.Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości.
7.Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych.
8.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru

podatku rolnego. 

9.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Brześć Kujawski.

10. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie pozbawienia części publicznych dróg gminnych 
na terenie Wieńca Zdroju dotychczasowej kategorii poprzez wyłączenie z użytkowania.

11.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy na czas nieoznaczony. 

12.Interpelacje i zapytania.

13.Wolne wnioski.

14.Zakończenie obrad XII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Ad 1.Otwarcie obrad XII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
Otwarcia  obrad  XII  Sesji  VI  kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu  Kujawskim  dokonał 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golasiński, informując, że w obradach uczestniczy  11 
radnych (lista obecności w załączeniu).
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki:
Zastępca Burmistrza – Pan Paweł Małas;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Sekretarz Gminy – Pan Leszek Ołdyński;
Dyrektor  Zakładu Usług Komunalnych – Pan  Waldemar Kamiński;
Radca Prawny – Pan Wojciech Borkowski;
Kierownicy jednostek organizacyjnych;
Sołtysi;
Pozostali goście.
Przewodniczący RM  przedstawił porządek obrad i w związku z tym zapytał czy są jakieś uwagi  do 
przedstawionego porządku.
Radny Mariusz Czyżniejewski zapytał dlaczego w porządku obrad nie ma informacji o systemie 



oświaty?
Przewodniczący RM Marek Golasiński  odpowiedział,  że  z  informacją o stanie  realizacji  zadań 
oświatowych   radni  zapoznali  się  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  i  nie  ma  potrzeby 
przedstawiania jej na sesji. 
Odnośnie porządku obrad Przewodniczący poinformował, że  Burmistrz Brześcia wniósł o zmianę 
tytułu projektu  uchwały wymienionego w punkcie 11 porządku obrad na   „ wyrażenia zgody na 
zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na czas oznaczony powyżej 10 lat” 
i   poprosił  Burmistrza o uzasadnienie potrzebę tej  zmiany.
Powyższą zmianę omówił Sekretarz Gminy Leszek Ołdyński wskazując, że   dotychczasowy zapis 
o zgodzie na dzierżawę 25 – letnią pozwalał na zawarcie umowy wyłącznie na okres 25 lat, podczas 
gdy okres dzierżawy nie został jeszcze  uzgodniony z Uzdrowiskiem. Uzgodnienie każdego innego 
okresu wymagałoby więc zmiany uchwały Rady. Proponowany zapis  usuwa taką konieczność i daje 
większą swobodę Burmistrzowi w uzgodnieniu okresu dzierżawy.
W związku  z  tym  Przewodniczący RM  M.  Golasiński  wniósł  aby  punkt  11  proponowanego 
porządku obrad  przyjąć w brzmieniu  „omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na czas oznaczony powyżej 10 lat”.

Porządek  wraz ze zgłoszoną poprawką został przyjęty dziesięcioma  głosami „za” , przy 
jednym głosie „wstrzymującym się” i braku głosów „przeciwnych”.

Ad  2.  Przyjęcie  protokołu  z  obrad  XI  Sesji  VI  Kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu 
Kujawskim.  

    
Rada Miejska dziesięcioma  głosami „za”, przy jednym głosie wstrzymującym się”

 i  braku głosów „przeciwnych” przyjęła protokół
z obrad  XI Sesji VI kadencji Rady Miejskiej.

 Ad 3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
Burmistrz Brześcia Kujawskiego Wojciech Zawidzki przedstawił zadania, które były realizowane 
między obradami Sesji Rady Miejskiej tj: poza podstawowymi, bieżącymi  zadaniami prowadzone 
były sprawy związane z realizowaniem i zakończeniem inwestycji takich jak: termomodernizacja 
Szkoły Podstawowej w Brzeziu; budowy drogi Kuczyna – Krowice; III etapu kanalizacji sanitarnej 
w Wieńcu; budowa boiska wielofunkcyjnego w Wieńcu; budowa I części IV etapu przydomowych 
oczyszczalni ścieków; budowa drogi w Kąkowej Woli. Ponadto przygotowano i złożono  wnioski 
na małe projekty dotyczące remontu wieży Ratusza i remontu świetlicy w Sokołowie. Zakończono 
przygotowanie i rozpoczęto inwestycje  sieci sanitarno – wodnej do Brzeskiej Strefy Gospodarczej 
rejon Pikutkowo – Machnacz; przygotowano przetarg na budowę kanalizacji sanitarnej w ciągu ulic 
Rybaki,  Głowackiego,  Krakowska i  I Armii  Wojska  Polskiego.  Ponadto  wszystkie  inne  sprawy 
należące do kompetencji Burmistrza.
Radny Ryszard Szeleziński w nawiązaniu do ukazanej w gazecie w dniu 16 listopada br. notatki 
dotyczącej   zapytania  przez radnego sejmiku wojewódzkiego Stanisława Pawlaka podczas  sesji 
sejmiku odnośnie ujęcia w planie finansowym obwodnic Lubrańca i  Kowala wskazał,  że został 
pominięty   temat obwodnicy w Brześciu Kujawskim, która jest bardziej potrzebna. Marszałek w 
odpowiedzi dzielonej radnemu poinformował, że nikt nie wystąpił z wnioskiem o te obwodnice 
więc nie zostały ujęte. Radny R. Szeleziński w związku z tym zapytał jak wygląda ta sprawa w 
odniesieniu do  Brześcia Kujawskiego? Czy złożony został wniosek o wprowadzenie tego zadania 
do  wieloletniego planu  inwestycyjnego?  Radny zapytał  jeszcze  jak  daleko posunęła  się  sprawa 
dotycząca ronda przy skrzyżowaniu dróg krajowej i wojewódzkiej. Kolejne pytanie skierowane do 
Burmistrza dotyczyło    skrzyżowania przy budynku OSP w Brześciu Kujawskim.
Burmistrz W. Zawidzki odnośnie obwodnic odpowiedział, że ciągle trwają uzgodnienia    między 



projektantem a dyrekcją dróg krajowych  odnośnie m. in. kwestii środowiskowych. Mamy nadzieję, 
że w grudniu coś więcej będzie wiadomo. Jeżeli chodzi o skrzyżowanie i rondo to wysłane były 
kolejne  pisma w tej sprawie. Przy każdej nadarzającej się okazji będziemy o tym przypominać. 
Przynajmniej  raz na kwartał będziemy w tej sprawie występować monitować.
Radny R.  Szeleziński  zapytał  jeszcze  czy Brześć może liczyć  na pomoc i  wsparcie  w sprawie 
obwodnicy ze strony  Pana Radnego Stanisława Pawlaka?
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że na pewno Pan Pawlak nie ma bezpośredniego wpływu na 
drogi krajowe. Jest radnym sejmiku województwa i zdecydowanie większy wpływ może mieć na 
drogi wojewódzkie.

Przed przystąpieniem do omawiania uchwał, Przewodniczący Rady Miejskiej Marek 
Golasiński poinformował, że   w  szystkie projekty uchwał były omawiane na posiedzeniu   
Komisji  Rady Miejskiej w dniu 25  listopada 2011  r.    i  przystąpił   do rozpatrywania   
i  przyjmowania uchwał.

Ad 4. Omówienie i przyjęcie   uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 
Pani Skarbnik Joanna Wojtczak na temat powyższego projektu uchwały poinformowała, że plan 
dochodów został  pomniejszony ze  względu na:  otrzymaną dotację  z  tytułu zadań zleconych na 
„ Składki na ubezpieczenie społeczne”;  otrzymaną dotację  z powiatu na wydatki bieżące straży 
pożarnych  będących w krajowym systemie  ratowniczym.  Natomiast  po stronie wydatkowej  na 
inwestycjach,  przesunięcie w ramach planów finansowych, oświatowych jak również zmiany w 
rachunkach dochodów własnych. Do uchwały dołączony jest załącznik  dot. dotacji udzielanej z 
budżetu gminy dla Niepublicznej  Szkoły Podstawowej w Kąkowej Woli  ze względu na zmianę 
zakresu dotacji między placówkami gdyż więcej jest dzieci w punkcie przedszkolnym mniej jest w 
szkole i w związku z tym należy przesunąć w ramach paragrafu wydatki. 
/W tym momencie na posiedzenie Rady przybyli Radny Arkadiusz Furmankiewicz i Radny Jerzy 
Jaworski, wobec tego obecnych jest 13 radnych/
Radny R. Szeleziński zapytał Panią Skarbnik czy gmina wykorzystała wszystkie środki finansowe 
na pomoc  w zakupie podręczników szkolnych dla dzieci będących w trudnej sytuacji finansowej? 
Pani Skarbnik J. Wojtczak poinformowała, że środki na „ Wyprawkę szkolną „ dostaliśmy w dwóch 
ratach ze względu na to, że występowaliśmy z wnioskiem na większą kwotę. Te osoby, które się 
zgłosiły  otrzymały, te środki.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 

Ad 5 Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.
Pani  Skarbnik  J.  Wojtczak  odnośnie  tej  uchwały poinformowała,  że  zmiany w tej  uchwale  są 
również w zakresie dochodów bieżących i wydatków bieżących  jak i majątkowych.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.

Ad 6. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 



głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie stawek podatku od nieruchomości.

Ad 7. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych.

Ad 8. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru
podatku rolnego. 
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego. 

Ad  9.  Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego 
zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Brześć 
Kujawski.
Radny R. Szeleziński zapytał czy straty na ściekach wynikają min. z tego, że mieszkańcy nie płacą 
za wywóz ścieków, czy z tego, że Ci co powinni  się podłączyć do kanalizacji tego nie czynią? czy z 
tego ,  że  wolą korzystać z  szamb bo wywiezienie tych ścieków jest  tańsze niż  podłączenie do 
kanalizacji, czy może z tego, że zbyt nisko skalkulowano ceny za wywóz ścieków beczkowozem, 
czy z tego, że niektórzy oczyszczają szamba wylewając ścieki na pola czy do lasu? W związku z 
powyższym zapytał czy przez takie osoby mają być ukarani Ci, którzy regularnie płacą za ścieki,  
którzy podłączyli się do kanalizacji i którzy przestrzegają prawa i nie wywożą ścieków do lasu? 
Radny Szeleziński  poprosił  więc,  chociaż  uchwała  ta  jest  dzisiaj  podejmowana,  o  rozważenie 
możliwości do następnej sesji  aby w jakiś sposób obniżyć stawkę za odprowadzanie  ścieków do 
kanalizacji. Podwyżka 35% jest wysoka  i może to przynieść jeszcze większe straty. 
Burmistrz W. Zawidzki powiedział, że przyjmuje propozycję rozważenia , ale ta podwyżka to ok. 
2/3  całych  nakładów  jakie  powinny być  w  całej  stawce  wody i  ścieków.  Wliczenie  kosztów, 
amortyzacji i podatku to jest wartość ok. 1/3 wartości całości.  Burmistrz zgadza się z tym, że ta 
podwyżka stawki jest dość wysoka ale jest to też wynik naszego podejścia w poprzednich latach do 
stawki  tzn.  stosowanie  tzw.  osłonowej.  To  osłanianie  po  kilku  latach  skutkuje  sytuacji  trochę 
większą podwyżką.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła jedenastoma głosami „za”,przy dwóch głosach „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Brześć 



Kujawski.

Ad  10.   Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  pozbawienia  części  publicznych  dróg 
gminnych  na  terenie  Wieńca  Zdroju  dotychczasowej  kategorii  poprzez  wyłączenie  z 
użytkowania.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła jedenastoma głosami „za”, przy dwóch głosach „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie pozbawienia części publicznych dróg 
gminnych na terenie Wieńca Zdroju dotychczasowej kategorii poprzez wyłączenie z 

użytkowania.

Ad 11.  Omówienie i  przyjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 
bezprzetargowym umowy dzierżawy na czas oznaczony powyżej 10 lat.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła dziesięcioma głosami „za”, przy trzech głosach „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 
bezprzetargowym umowy dzierżawy na czas oznaczony powyżej 10 lat.

Ad 12. Interpelacje i zapytania.
Radny Janusz  Barański  zapytał  odnośnie  sytuacji  ośrodka   zdrowia  w  Wieńcu,  gdyż  od  2013 
zmieniają się przepisy dot. wymagań jakie muszą spełniać  budynki użytkowane  przez placówki 
zdrowotne. Obecny ośrodek zdrowia nie spełnia wymagań, które będą obowiązywały od 2013 r. Czy 
są zapewnione jakieś środki w budżecie na przebudowę tego  obiektu?
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki  odpowiedział  ,  że  zostały umieszczone  środki  na  dokumentacje. 
Jeżeli zostanie przeprowadzony remont to musi objąć on pomieszczenia budynku i wybudowanie 
windy.   Na  pewno  temat  ten  będzie  indywidualnie  dokładnie   rozpatrywany na  posiedzeniach 
komisji. 
Radny  Mariusz  Czyżniejewski  wniósł  kilka  pytań  a  mianowicie:  pierwsze  dotyczy  progów 
spowalniających przy ul. Nowej czy coś  w tej sprawie się dzieje? kolejne pytanie czy schody od ul.  
Hanki  Sawickiej  będą  naprawione?  następne  pytanie  dotyczyło  przystanku  autobusowego  w 
dzielnicy Falborek , który jest postawiony na nieodpowiednim gruncie, może należało by ten grunt 
utwardzić? Radny Czyżniejewski zapytał jeszcze o ul. Zielną, na której była jakaś awaria i  od paru 
miesięcy część tej ulicy jest odgrodzona i to powoduje utrudnienie. Radny M. Czyżniejwski zgłosił 
również interpelację na temat Zakładu Obsługi Oświaty , a mianowicie statut tego zakładu mówi ,  
że  na  czele   zakładu  powinien  stać  Dyrektor  ,  tego  Dyrektora  nie  ma,  dodał,  więc  że  może 
należałoby zmienić statut zakładu , z tym że dyrektor jest nie potrzebny bądź ogłosić konkurs czy 
powołać Dyrektora. Ta sytuacja trwa dość długo. Jest zapis w statucie, że obowiązki dyrektora w 
czasie  jego nieobecności  może  pełnić  główny księgowy,  ale  to  tylko  na  okres  tymczasowy.  W 
związku z tym poprosił o wyjaśnienie tej sprawy na piśmie.
Burmistrz  W.  Zawidzki  w  odpowiedzi  poinformował  odnośnie  progów,  że  dokumentacja  jest 
przygotowana. Musi zostać wprowadzone do budżetu. Na temat schodów Pani Teresa Roszak 
 przekazała, że zostały już naprawione. Jeżeli natomiast chodzi o przystanek Burmistrz powiedział, 
że  przystanek jest postawiony prawidłowo tylko teren pod nim jest nierówny, ale jak tylko nasz 
pracownik wróci ze zwolnienia chorobowego to utwardzi to miejsce.
Radny Grzegorz Koźmiński zapytał odnośnie naprawy drogi z Polówki do Brzezia a głównie kanału 



przepustowego,  który  jest  w  „kiepskim”  stanie,  i  który  miał  być  naprawiony  przy  I  etapie 
przebudowy drogi  w  Gustorzynie  .  Kolejna  sprawa,  o  którą  zapytał  dotyczyła  pojemników na 
zbiórkę surowców wtórnych, jak to wygląda?
Na  temat  pojemników  Pani  Teresa  Roszak  poinformowała,  że  rozmawiała  z  Dyrektorem 
Powiatowego  Zarządu Dróg , który poinformował, że pojemniki te zostały dużo wcześniej zabrane 
do szkół powiatowych i że żadnych pojemników już nie ma.
Burmistrz W. Zawidzki  odnośnie przepustu przekazał, że naprawa tego przepustu zaplanowana jest 
ze środków Funduszu Sołeckiego do realizacji w przyszłym roku. 
Radny G. Koźmiński dodał, że naprawa potrzebna jest na długości całej drogi z Polówki w kierunku 
Brzezia. A pojemniki podobno były w rezerwie i były oferowane do wzięcia.
Burmistrz  W.  Zawidzki  odpowiedział,  że  wcześniej  była  mowa o  pojemnikach z  Powiatowego 
Zarządu Dróg , których faktycznie nie ma. Natomiast w Zakładzie Usług Komunalnych pojemniki 
takie są, tylko czy jest sens ich ustawiania, gdyż w niektórych miejscach były zdjęte bo robiło się 
śmieciowisko.  A tym bardziej  od nowego roku wchodzi  nowa ustawa o utrzymaniu porządku i 
czystości w gminach, na podstawie której zostanie opracowany nowy program.
Radny Jan Karkosiński zapytał Burmistrz jak wygląda sprawa drogi za ośrodkiem zdrowia, która 
została  zamknięta?  Następnie  zapytał  o  drogę  w  Brzeziu  obok  Pana  Bońca,  kiedy  zostanie 
nawieziona kamieniem? Kolejne pytanie, które zadał dotyczyło drogi w Klementynowie w kierunku 
lasu ,która jest zniszczona przez samochody ciężarowe jeżdżące przy budowie autostrady. Radny 
Karkosiński poprosił o odpowiedź  na wszystkie swoje zapytania w formie pisemnej.
Radny R. Szeleziński zapytał Burmistrza jak wygląda sprawa podpisania umowy o dostarczenie 
energii do oświetlenia i konserwacji słupów, jak u nas to wygląda, bo niektóre gminy mają z tym 
problem nie wiedzą jak podpisać umowy?
Burmistrz  W.  Zawidzki  w  odpowiedzi  poinformował,  że  jest  to  trudny  temat,  czekamy  na 
informację od Urzędów z Gminy Radziejów co poczynili w tej sprawie, gdyż mają mieć niebawem 
spotkanie  w  tej  sprawie.  Jest  to  temat  prawnie  nieuregulowany.  Jest  jednostronna  umowa, 
„rzucająca na kolana” samorządy, do końca jeszcze nie wiadomo jak to się zakończy. Jest to sprawa 
nie  mająca  przesłanek  logiki  ekonomicznej  w  danym  miejscu.  Burmistrz  dodał,  że  nie  umie 
konkretnie odpowiedzieć na ten temat.
Radny R. Szeleziński zapytał jakie jest stanowisko w tej sprawie naszych posłów?
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że było kilka spotkań w tej sprawie w których uczestniczył 
jeden  wicemarszałek  i  drugi  wicemarszałek  byli  również   posłowie.  Mówione  było  ,  ze  tym 
problemem się zajmą a na dzień dzisiejszy nikt tym się nie zajmuje.
Radny Wojciech Kołowski podsunął pomysł jak to niektóre gminy robią, aby może ogłosić przetarg 
na dostarczenie energii, jest przy tym oszczędność od 20 do 30% na opłatach. Radny Kołowski 
poprosił o uzupełnienie chodnika na ul. Nowej przy Wodociągach.
Burmistrz  W.  Zawidzki  przekazał,  że  miał  być  taki  przetarg  przeprowadzony łącznie  z  Gminą 
Włocławek i Gminą Kowal, ale wycofano  się z tego dlatego że firma, która jest właścicielem tych 
urządzeń  zastrzega  prawo do  wyłącznego  dysponowania  tymi  urządzeami  Z tego  co  wiadomo 
Gmina Aleksandrowo i Gmina Radziejów przeprowadziły taki przetarg na urządzenia i oświetlenie. 
Czekają jaka będzie reakcja ze strony tej firmy. I jeżeli nie będzie można zrobić przetargu na całość 
to chociaż częściowo się zrobi. Bo chociażby kilkunastoprocentowa oszczędność to już jest coś. Na 
pewno nad tym tematem będziemy pracować wspólnie z innymi gminami.
Radny Janusz Barański zapytał czy są już jakieś rozliczenia z funkcjonowania linii autobusowej 
„11”?
Burmistrz W. Zawidzki jeszcze nie mamy rozliczenia, pierwsze rozliczenie za listopad ma przyjść 
do 07 grudnia br.
Ad 13. Wolne wnioski.
 Radny Powiatowy Jacek  Jabłoński   zapytał  czy jest  jakiś  plan  zagospodarowania  tego  nowo 
budowanego stadionu,  kiedy planowany jest  termin  zakończenia  budowy?  Zapytał  również  czy 
Klub „Łokietek” będzie jedynym użytkownikiem tego obiektu, bo to będzie jeden z ładniejszych 



obiektów w powiecie czy są jakieś inne plany? Radny powiatowy J.  Jabłoński zapytał również 
odnośnie już istniejącego tarasu widokowego za przystankiem i jeziora Smentowa czy są dalsze 
plany na zagospodarowanie tego jeziora, czy będzie dalszy ciąg odrestaurowania tego terenu?
Burmistrz  W.  Zawidzki  w  odpowiedzi  przekazał,  że  zamierzenia  są  i  nie  wygasają  co  do 
zagospodarowania  tego  jeziora.  Ale  głównym problemem jest  kwestia  właściciela  tego  jeziora. 
Głównym właścicielem tego terenu w 80% jest  osoba prywatna.  Chcielibyśmy to  pozyskać ale 
druga strona stawia  swoje warunki i dość wysoką cenę, a na obecną chwilę samorząd nie posiada 
takich środków. Ale rozmowy będą kontynuowane. Bez nabycia własności tych gruntów nic się nie 
da zrobić. Na temat stadionu Burmistrz odpowiedział, że do odnowienia stadionu podeszliśmy w 
ten  sposób  aby zrobić  raz  a  na  kilkadziesiąt  lat.  Zaprojektowany i  budowany jest  na  dobrym 
poziomie. Zakończenie inwestycji planowane jest na koniec przyszłego roku. Stadion był robiony z 
przeznaczeniem,  nie  tylko  dla  piłki  nożnej,  możliwość  korzystania  z  tego  będą  miały również 
szkoły, ale konkretna organizacja nie jest jeszcze opracowana. 
Radny powiatowy J. Jabłoński wskazał, że chodzi o to, żeby obiekt ten był  dobrze wykorzystany. 
Czy gmina przewiduje odpłatność za korzystanie z tego obiektu? 
 Burmistrz W. Zawidzki poinformował chodzi o to, żeby był jeden gospodarz i odpowiedzialny, 
żeby więcej zarobić niż stracić.
Przewodniczący  RM  M.  Golasiński  dodał,  że  odpowiednia  komisja  Rady  zajmie  się 
funkcjonowaniem  klubów  sportowych  na  terenie  Gminy  także  w  kontekście  korzystania  ze 
zmodernizowanego stadionu miejskiego.
Pan  Dawid  Szwankowski  zapytał  czy  gmina  ma  zamiar  sponsorować  utalentowane  sportowo 
osoby? Chodzi o jakieś stypendia, żeby była jakaś szansa na wykorzystanie tego talentu.
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że   gmina nie prowadziła i nie będzie się zajmowała sportem 
„zawodowym” to nie jest poziom i możliwości  samorządu. Jednakże osoby wyjątkowe  mogą  być 
wspomagane. 
Ad 14. Zakończenie obrad XII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
W związku z tym, że nikt nie zgłosił  kolejnego  wniosku  Przewodniczący RM. M. Golasiński 
podziękował wszystkim za przybycie i zakończył obrady XII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej 
w Brześciu Kujawskim.
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